About AR Charitable Foundation Scholarship

The AR Charitable Foundation Scholarship Scheme is established for outstanding undergraduates in Risk and Insurance Management (RIM) of Lingnan University on a generous earmarked donation of at least HK\$10 million from AR Charitable Foundation Limited. The scholarship will be effective for eight years from the academic year 2013-14 to 2020-21.

This is one of the most comprehensive scholarship schemes for RIM students in Hong Kong, providing partial or full coverage in tuition and hostel fees on an annual basis. Up to HK\$450,000 can be offered to each final year RIM student who has successfully applied to the Master in Science programme in Insurance (or RIM or financial services) at CASS Business School, City University London.

Eligibility and Criteria of Applicants

- Year 2, Year 3 and Year 4 undergraduate students in RIM at Lingnan University with outstanding academic performance, or final year RIM students who are offered a place to pursue the MSc degree in Insurance (or RIM or financial services) at CASS Business School.
- Those who possess strong career aspirations in the insurance industry.
- Students who apply for scholarships to pursue the MSc degree at CASS are required to demonstrate their intention to return to Hong Kong and take up insurancerelated employment for at least two years.
- Priority will be given to local students. During the award period, no more than 10% of the scholarships will be granted to non-local students.

「徳和慈善基金獎學金計劃」簡介

「德和慈善基金獎學金計劃」專為嶺南大學風險及保險管理學本科生而設,由「德和慈善基金」慷慨捐助不少於港幣 1,000 萬元成立。獎學金於 2013-14 至 2020-21 年度八個學年內頒發。

「德和慈善基金獎學金計劃」是本港最全面的風險及保險管理學獎學金計劃之一,得獎者將獲資助部分或全年學費及宿費。就讀本科生課程最後一年並獲英國倫敦城市大學卡斯商學院保險業理學碩士或相關課程錄取的學生,可獲高達 45萬港元的獎學金。

申請資格及條件

- 於嶺南大學修讀風險及保險管理學的二年級、三年級與四年級本科生,或 就讀本科生課程最後一年,並獲英國倫敦城市大學卡斯商學院保險業理學 碩士或相關課程取錄的學生。
- 立志投身保險行業者。
- 申請獎學金就讀英國倫敦城市大學卡斯商學院保險業理學碩士課程者,須
 承諾畢業後返回香港從事保險相關工作最少兩年。
- 本地申請者獲優先考慮。計劃生效期間,不多於10%的獎學金可頒予非本 地生。